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Jegyzőkönyv 

Készült: 2017. április 27-én a bocskaikerti Németh László Általános Iskola és Alapfokú 

Művészetoktatási Intézmény közösségi termében tartott közmeghallgatásról. 

. 

Jelen vannak:         Szőllős Sándor   polgármester 

Dr. Tarcali Gábor    alpolgármester   

Dr. Barcsi István Péter  

Kiss Tibor    1716 órakor érkezik   

Komáromi Ferenc 

Moldovánné Duró Ágnes  

Záhonyi László   képviselők 

 

      

Hivatal részéről:  Baloghné Kiss Judit   jegyző 

Gonda Lajosné jegyzőkönyvvezető 

 

Meghívott vendégek: Asztalos János hajdúhadházi rendőrfőkapitány 

   Smidróczki Róbert Magyar Honvédség képviselője 

  

 és kb. 35 fő bocskaikerti lakos 

 

Szőllős Sándor polgármester úr köszönti a megjelenteket, külön köszönti Asztalos János 

hajdúhadházi rendőrfőkapitányt és Smidróczki Róbertet Magyar Honvédség 

toborzóiroda képviselőjét.  Megállapítja, hogy a testület határozatképes. Javasolja, hogy 

Magyar Honvédség toborzóiroda tájékoztatója 2. napirendi pontként, a Polgármesteri 

beszámolót 3. napirendi pontként tárgyalja meg a Képviselő-testület. A képviselők 6 

igen szavazattal a következők szerint elfogadtak:  

 

Napirendi pontok: 

1. Hajdúhadházi Rendőrkapitány beszámolója 

Előadó: Asztalos János Hajdúhadház Rendőrkapitánya 

 

2. Magyar Honvédség toborzóiroda tájékoztatója 
Előadó: Smidróczki Róbert főhadnagy 

 

3. Polgármesteri beszámoló (szóbeli tájékoztató) 

Előadó: Szőllős Sándor polgármester  

 

4. Különfélék 
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1. napirendi pont: 

Hajdúhadházi Rendőrkapitány beszámolója 

Szőllős Sándor polgármester úr átadja a szót Asztalos János hajdúhadházi 

rendőrfőkapitánynak. 

Asztalos János hajdúhadházi rendőr-főkapitány úr elmondja, hogy nagy örömére 

szolgál, hogy közmeghallgatás keretében számolhat be a Hajdúhadházi 

Rendőrkapitányság 2016. évi munkájáról. Számadatokat leközölte a beszámolójában, 

de egy biztos, hogy a Hajdúhadházi Rendőrkapitányság fennállása óta a 

legeredményesebb évet zártak minden tekintetben. A 152 szárazföldi kapitányság közül 

a korábbi időszakokban 130-ik helyen szerepeltek, ma már nagyon sok kategóriában az 

első helyen, az első ötbe benne vannak. Szeretné hangsúlyozni, hogy ez nem egyedül a 

Rendőrkapitányság személyi állományának munkája, hanem ebbe benne vannak az 

önkormányzatok, a közmunkaprogramok, a polgárőrség és a társadalmi 

segítőszervezetek munkái is. Véleménye szerint a közmunkaprogrammal az esetleges 

bűnelkövetők kiestek. Ez azt jelenti, hogy ha valaki valamilyen jövedelemmel 

rendelkezik, napirendje van, hogy be kell menni dolgozni, akkor nem biztos, hogy el 

fog követni jogellenes cselekményt, amit korábban elkövethetett. Ez azért jó, mert az itt 

felszabadult energiát tudják összpontosítani azokra a bűnelkövető körökre, akik viszont 

főállásba bűncselekményt követnek el. 2016. évben megpróbáltak minél több rendőrt a 

közterületre vezényelni. Rendszeressé tették az italkimérő helyek, és azoknak az 

utcaszakaszoknak az ellenőrzését, ahol problémák voltak, itt elsősorban a Rákóczikert 

külterületi részre gondol. Téli időszakban a falopásokkal kapcsolatban az erdészettel 

közös ellenőrzéseket hajtottak végre és gyakorlatilag ennek eredményképpen 

jelentősen, csökkent a bűncselekmények száma. A kapitányság vonatkozásában egy 33 

%-os összcsökkenés volt. A Hajdúhadházi Rendőrkapitányság elérte azt, hogy 2016-

ban, 1000 regisztrált bűncselekmény alá tudta csökkenteni a bűncselekmények számát, 

a tavalyi évben 739 volt, 2012-ben ez a szám 2300-nál több volt. Próbálnak úgy 

dolgozni, hogy minél hatékonyabbak legyenek, ha bekövetkezik egy jogsértés minél 

hamarabb igyekeznek feldolgozni és gyakran alkalmazzák a bírósági előállítás 

szabályait. Ez azt jelenti, hogyha történik egy bűncselekmény, meg van a gyanúsított, 

kihallgatják, 30 napon belül születik ítélet az ügyében. Bizonyos bűncselekmény számot 

a lakosság kitermel magából, a rendőrség feladata az, hogy ezeket a számokat minél 

alacsonyabb számon tartsák és a bűncselekmény kimenetele minél enyhébb legyen. 

2017. évben már tudnak olyan ügyekkel is foglalkozni, amit korábban felfüggesztettek, 

a folyamatban lévő alacsony ügyek száma miatt. Közlekedésrendészeti területen 

megerősítették a közlekedési szolgálatot, évek óta két fővel működött, jelen pillanatban 

6 fővel működik. A frekventált időszakban szoktak a rendőrök sebességet mérni, ez 

azért szükséges, mert a balesetek számában 2016. évben nem tudtak csökkenést elérni. 

A másik dolog, amiért a közlekedésrendészetet meg kellett erősíteni, az ittas vezetés 

magas aránya. A tavalyi évbe 78 bűntető eljárást indítottak ittas vezetés miatt, ezt a 

számot magasnak ítéli. Sajnos még mindig megkockáztatják az emberek, hogy ittasan 

beülnek az autóba, és ha balesetet okoznak, súlyos büntetés lehet a vége. Minden 

szolgálat során minimum 10 alkoholszondát kell alkalmazni, azért, hogy ezek száma 

szoruljon vissza, 2017-ben már 25 %-os csökkenés kimutatható. 
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(Kiss Tibor képviselő úr 1716 órakor megérkezett.) 

A tulajdon elleni szabálysértéseknél az egyik legszigorúbb hatóság a Hajdúhadházi 

Rendőrkapitányság. A törvényi feltételek fennállnak, ebből is a szabálysértési őrizet, a 

Bírósági tárgyalást 3 napon belül megtartatják, ennek is meg van a hozadéka, itt is 30 

%-,os csökkenés tapasztalható.  

A falopások miatt megerősítették a szolgálatot, nagyon kemény időszakon vannak túl, 

ami próbára tette az embereket és a rendőröket is. Az erdészek visszajelzése alapján meg 

voltak elégedve a rendőrség munkájával.  

Rendelkeznek baleset és bűnmegelőzési tanácsadóval, aki az iskolákat, nyugdíjas 

klubokat látogatja, különböző felvilágosító filmekkel. Szeretné felhívni mindenki 

figyelmét, hogy nincs olyan, hogy valaki csak úgy nyert különböző pénzösszegeket, 

mert sokan esnek a csalók áldozatává. Az ismeretlen embereket se engedje be senki, az 

utazó bűnözők felderítése nagyon nehéz. Kéri, ha valaki idegen embereket, rendszámot, 

autót lát, jegyezzék meg, mert soha nem lehet tudni mire lesz jó az információ, így lehet 

előrehaladni. Mindig legyenek óvatosak, ne engedjenek be idegen embereket az 

ingatlanjaikra. A büntető eljárás szerint a nyomozás határideje 30+30 nap, a 

Hajdúhadházi Rendőrkapitányság a tavalyi évben 63 nap alatt fejezte be az ügyeket, 

országosan ez a szám 80-100 nap. Kéri a lakosságot, hogy használják a gyalogátkelőket 

és ne szabálytalanul keljenek át az úttesten, nincs olyan messze a két zebra egymástól. 

Az eredményességük 80 % felett van majdnem minden bűncselekmény kategóriában, 

egyes kategóriában több mint 90 %. Azt mondta az évértékelőn, hogy ezt az eredményt 

nagyon nehéz lesz megtartani, de úgy gondolja, hogy a mostani személyi állománnyal 

tartósan a 75-80 %-os arány be fog állni. Szeretné megköszönni az önkormányzatnak, 

illetve a Képviselő-testületnek a Rendőrségnap során adott jutalmat, jól esett neki, ez 

egy jó visszacsatolás az állománynak és a vezetőnek, hogy jól végzik a munkájukat.  

Szőllős Sándor polgármester úr elmondja, hogy a Képviselő-testület természetesen 

támogatta az elismerést. Büszke arra, hogy több olyan mutató van, ami 2010 évhez 

képest negyedére, harmadára csökkent. Kapitány úrral heti szinten tárgyal, minőségi 

változás történt, mióta Kapitány úr vezeti a Hajdúhadházi Rendőrkapitányságot. Nincs 

könnyű dolga, hiszen 12 település tartozik hozzá. Nem az a szemlélet van, hogy ha „vér 

folyik” akkor jönnek ki, hanem időben reagálnak a problémákra. A településen lehet 

látni a rendőri jelenlétet a nap minden szakaszában. Minőségi munkát végeznek, és 

látszik, hogy szolgálni akarják az itt élő lakosokat. Büszke arra, hogy a lakosság, a 

polgárőrség jó partnere a rendőrségnek, valóban ezek a jó eredmények csak együtt 

érhetőek el. A falopások ellen valóban felléptek az erdészettel, nem mondható el, hogy 

kiugróan nagy károk keletkeztek az itteni erdőkben. Többször tapasztalják a traffipaxot, 

bár sokkal többször szeretné látni. Büszke arra, hogy megépült a sárgavillogóval ellátott 

zebra és a szalagkorlát is feloldásra került, ezzel is védik a szabályosan áthaladó 

embereket. A traffipaxra szükség van, mert hiába van a település két végén a „lassíts 

50”-es tábla, nem mindenki tartja be a sebességet. A településen visszatérő probléma, 

hogy reggel ½ 8-8 óra között és 16-1610 óra között mindenki „be akar menni kocsival 

az iskola aulájába”, itt is partner a rendőrség, fellépnek és igazoltatnak, több száz 

bírságot szabtak már ki. Akciókat szerveznek, az iskolások meglátogathatják a 

rendőrség épületét az ügyelettől a fogdáig. Az idősek figyelemfelhívása is nagyon 
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fontos, mert jóhiszeműek az emberek. Az önkormányzat szeretne térfigyelő kamerára 

pályázni, így ellenőrizhetnék a település azon pontjait, ahol fokozottan ki vannak téve a 

lakosok a veszélynek. A Képviselő-testület rend párti, ezért is vizsgálták felül az egész 

településen a közlekedési táblákat. Vannak neuralgikus pontok a településen, sajnos 

előfordul, hogy az egyirányú parkolóba szembe jönnek az autósok, gyorsan mennek, 

nem veszik figyelembe a STOP táblát, az iskolánál sem megfelelő a közlekedés. Van 

még mit javítani, de úgy gondolja, hogy egy nagymértékű előrelépést történt a 

Kapitányságon. Összességében azt mondja, hogy a Bocskaikertben élők biztonsága 

megfelelő.  

Dr. Tarcali Gábor alpolgármester úr elmondja, hogy Bocskaikert lakosságának 

megnyugtató, hogy a rendőrség ilyen hatékonyan dolgozik. Ő a közlekedési rendben 

kéri a segítséget, mert vannak problémák, az emberek nem értik meg, hogy a 

közlekedési szabályokat be kell tartani. Tudja, hogy nem könnyű mindenhol ott lenni a 

rendőrségnek, mert sok a feladata, de azért kiemelné az iskola környékét, amikor 

tömegesen mennek a gyerekek az iskolába, néhány autós nagy sebességgel hajt közéjük 

és csoda, hogy még nem történt baleset. A központi parkolóban vannak olyan autósok, 

akik teljesen természetesen mennek szembe az egyirányú részen, ezeket az embereket 

megfelelően, példát statuálóan meg kell bírságolni, mert addig gond, amíg nem lesz egy 

baleset. ezen túlmenően köszöni a rendőrség munkáját, elismerését fejezi ki. 

 Asztalos János hajdúhadházi rendőrfőkapitány úr elmondja, hogy amiket az 

alpolgármester úr észrevételezett, azt napi rendszerességgel egyezteti Polgármester 

úrral. A rendőrségnek meg lett hirdetve egy arculat váltás, nem minden áron 

bírságolnak. Az iskolánál abban a nehéz helyzetben vannak, hogy ha kiszabják a 

bírságot, akkor ott ül a gyerek is, akinek azt mondják, hogy bizalommal forduljanak a 

rendőrség irányába. Ugyanúgy a nyugdíjasoknak is kellemetlen kiszabni a bírságot, ha 

keresztül-kasul megy át az úttesten, nagyon nehéz megtalálni az arany középutat. 

Nyílván, ha a testület azt mondja, hogy ez nincs rendjén, akkor a szankciókat meg fogják 

tenni.   

Komáromi Ferenc képviselő úr elmondja, hogy örül annak, hogy ilyen jó eredményekkel 

zárták az évet. Ők is napi kapcsolatban vannak a rendőrséggel, és tapasztalja, hogy aki 

jogos intézkedés miatt telefonál, az nagyon rövid időn belül megkapja a segítséget.  

Moldovánné Duró Ágnes képviselő asszony elmondja, hogy ő is nagyon nagy 

elismerését fejezi ki Kapitány úrnak a végzett munkájához. Ő nagyobb szigort kérne a 

központba, akik a bolt előtt parkolnak, ott fel van festve egy záróvonal, ott nem lehet 

megállni, szembe van a parkoló és ennek ellenére legszívesebben autóval mennének be 

a boltba. Akik ott állnak akadályozzák a biciklis, vagy a gyalogos közlekedést. Többször 

volt tanúja, hogy ott voltak a rendőrök, odamentek az autósokhoz és csak 

figyelmeztették őket, megkérték udvariasan őket, hogy álljanak be a parkolóba.  

Orbán Sándorné Forrás utcai lakos elmondja, elhangzott, hogy a rendőrség hányszor 

megfordul Rákóczikertben. Ő 17 éve lakik ott, mégis ellopták a biciklit az udvarról. 

Bejelentette a rendőrségen, kijöttek, azt mondták, hogy intézkedni fognak, azóta se 

jöttek felé se.  
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Szőllős Sándor polgármester úr elmondja, hogy ezt jelzi majd a körzeti megbízottnak.  

 

 A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Bocskaikert Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 

32/2017. (IV.27.) KT. határozata 

 

A Képviselő-testület  

 a rendőrségről szóló módosított 1994. évi XXXIV. törvény 8. §-a alapján 

megtartott rendőrkapitányi beszámolót elfogadja.  

 

A határozatról a Hajdú-Bihar megyei Rendőr-főkapitányt, illetve a hajdúhadházi 

Rendőrkapitányságot tájékoztatni kell. 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szőllős Sándor polgármester 

 

 

2. napirendi pont: 

 

Magyar Honvédség toborzóiroda 

tájékoztatója 
 

 

Szőllős Sándor polgármester úr átadja a szót Smidróczki Róbert főhadnagy úrnak. 

Smidróczki Róbert főhadnagy úr köszönt mindenkit. Elmondja, hogy Tartalékos 

katonákat toboroz a Magyar Honvédség a nemrégiben útjára indult új szolgálati forma, 

az önkéntes területvédelmi tartalékos rendszerbe. A honvédség mindazok jelentkezését 

várja, akik elkötelezettek, és tenni szeretnének saját lakókörnyezetük biztonságáért. 

Minden nemzet hadereje a hivatásos katonákon túl a felkészült és sokoldalú tartalékos 

erőre épül. A professzionális haderőként működő Magyar Honvédség 

tartalékállományát önkéntes tartalékosok biztosítják. A tartalékos rendszer korábbi 

formáját 2011-ben alakították át és újították meg, ekkortól beszélhetünk önkéntes 

műveleti, valamint önkéntes védelmi tartalékos katonákról. A folyamat azonban nem ért 
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véget, hiszen idén tavasztól lehetőség van önkéntes területvédelmi tartalékosnak is 

jelentkezni. Az új szolgálati forma célja, hogy az ország összes járása rendelkezzen 

felszerelt és kiképzett tartalékos katonákkal, akik saját járásukban erősíthetik 

Magyarország védelmét anélkül, hogy lakóhelyüktől hosszabb időre el kellene 

szakadniuk. Ez a kötelék egyúttal önvédelmi képességet jelent majd helyi szinten a 

megyének, a településnek és a lakosságnak is. A rendszerhez bárki csatlakozhat, aki 

elmúlt 18 éves, büntetlen előéletű és legalább általános iskolai végzettséggel 

rendelkezik. A területvédelmi tartalékos szolgálatra azok is jelentkezhetnek, akik civil 

foglalkozásuk vagy iskolai tanulmányaik mellett szeretnék kamatoztatni tudásukat 

országunk védelmében. A területvédelmi tartalékosok a lakóhelyük szerinti járásban 

kapják meg kiképzésüket, és itt is vethetők be különböző feladatokra. A területvédelmi 

tartalékos század tagjai a felkészítések alkalmával olyan kiképzést, tudást kapnak, mely 

a helyi közösség védelmi képességét növeli, legyen szó honvédelmi vagy 

katasztrófavédelmi helyzetről. Miután protokolláris feladataik is lehetnek, jelenlétük 

emelheti helyi szinten az ünnepi megemlékezések, koszorúzások színvonalát. A 

területvédelmi tartalékos az önként vállalt szolgálatért különböző juttatásban részesül: a 

szerződéskötési- és rendelkezésre állási díj mellett a tényleges szolgálatteljesítés 

időtartamára illetményre, laktanyai elhelyezésre, térítésmentes élelmezésre és ruházati 

ellátásra, továbbá utazási költségtérítésre jogosul. Azok az állampolgárok, akik 

tartalékos katonaként szeretnének részt venni a haza szolgálatában, a 

megyeszékhelyeken lévő toborzó ügyfélszolgálatok mellett a Kormányablakokban is 

jelentkezhetnek személyesen. Emellett kapcsolatba léphet a toborzó szervekkel és 

regisztrálhat a www.iranyasereg.hu oldalon, ahol részletes információkat olvashat a 

Magyar Honvédségben vállalható katonai szolgálat további lehetőségeiről. Megköszöni 

a lehetőséget, hogy elmondhatta a tájékoztatóját.  

Szőllős Sándor polgármester úr elmondja, hogy fontosnak tartotta azt, hogy a lakosság 

kapjon tájékoztatást a tartalékos rendszerről, mert ez is munkahelyteremtő lehetőség, és 

akadhat Bocskaikertben olyan katasztrófahelyzet helyzet, akkor szükség lehet a 

tartalékos állományra.  A  

3. napirendi pont: 

Polgármesteri beszámoló 

Szőllős Sándor polgármester úr elmondja, hogy a pályázatokról szeretne egy rövid 

tájékoztatót tartani. Büszke a Képviselő-testület minden tagjára, mert együtt alakították 

ki a pályázatokról a koncepciót. Megköszöni Jegyző Asszony és az apparátus munkáját 

is, hiszen elég összetettek ezek a pályázatok. A ciklus elején elmondta, hogy minden 

olyan pályázati kiíráson szeretne részt venni, amely Bocskaikertre vonatkozik, ami nincs 

a településen, szükséges és a későbbiekben fent lehet tartani.   
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A felszíni csapadékvíz elvezetés pályázat során 100 millió forintot biztosítanak az 

önkormányzatnak, 5 utcában fogják megoldani szigetszerűen a csapadékvíz elvezetését. 

Ezeken az utcákon nagyon sok probléma van egy jelentősebb eső esetén.   

A piac építés pályázat nagyon fontos, jelen pillanatban a település még nem tud eltartani 

egy piacot, de az a cél, hogy pótolják a hiányzó infrastrukturális kiépítettséggel még 

nem rendelkező dolgokat, amelyek kellenek a település életébe, hiszen a lakosságszám 

évről-évre nő, a helyi termelőknek biztosítani kell a lehetőséget, hogy a termékeiket el 

tudják adni.   

Beadtak pályázatot bölcsőde építésére. Bocskaikertben évente 20-40 gyermek születik, 

ezeknek a gyerekeknek helyet kell biztosítani. Most már a 10.000 fő alatti településeken 

is kötelező bölcsődét működtetni. 

A Humán Szolgáltató Központot szeretnék egy korszerű egységes épületbe elhelyezni, 

azért, hogy a feladatellátás szakszerű legyen, az időseknek programokat, 

rendezvényeket ott a helyszínen meg tudjanak valósítani.  

Az Idősek Klubjának felújítására is pályáznak, az egy régi épület és szeretnék 

alkalmassá tenni a helyiségeket az oda telepített feladatok ellátására. 

Napelem pályázatot nyújtottak be az iskola és az óvoda tetejére, ez 

energiatakarékosságot szolgálna. 

Kondipark építésére pályáztak, melyet az iskola mellé szeretnének telepíteni. Ez 

egyrészt segít az iskola testnevelés órájába, másrészt, hogy a gyerekek itt töltsék el a 

szabadidejüket, itt vezessék le felesleges energiájukat, ne a közterületen. 

Kerékpár felújításra is szeretnének pályázni, mert a jelenlegi kerékpárút melletti fák 

gyökerei a kerékpárutat megrongálták, össze van törve. 

Külterületi utak aszfaltozására is kiírtak pályázatot. Szerették volna helyzetbe hozni a 

Monostordűlőt és a Rákóczikertet, de sajnos a helyrajzi szám miatt nem lehetett a 

Pacsirta és a Homok utcára pályázni, ezért a kiírásnak megfelelően a temetőhöz vezető 

utca és az ipartelepítési terület Hajdúhadház felé eső részére adtak be pályázatot.  

Most tárgyalta a Képviselő-testület a belterületi aszfaltozott utak felújítását, ezen a 

pályázaton  15 millió forintot lehet nyerni. A szolgáltató háztól  a Baross G. utcáig, a 

Baross G. utca teljes szakaszát és a Baross G. utcától a Csillag utca sarkáig szeretnék az 

utakat felújítani.  

Nagyon várják azokat a pályázatokat, ahol bel- és külterületi utak aszfaltozására lehet 

pályázni. Szeretnének még Művelődési Házat, tornacsarnokot és műfüves pályát építeni.   
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Járdaépítés pályázaton nyertek 5 millió  forintot, a Csárdától a Teleki utcáig épül ki a 

járda.  

Az óvoda előtt kiépült zebra és sárgavillogó építéséhez 5 millió forintot adott az 

önkormányzat azért, hogy az ott közlekedők biztonságosan tudjanak közlekedni és ezzel 

egy időben feloldásra került az utolsó szalagkorlát is. A Debreceni utcán a hiányzó 

szakaszon az útalap elkészült, ez 2 millió forintba került. A közeljövőben az 

önkormányzat meg kívánja vizsgálni azokat az utcákat, melyek a legrosszabb állapotban 

vannak és ahol az utcaszélesség engedi ott útalappal ellátni a lakosság bevonásával, és 

ha lenne pályázat, akkor már csak aszfaltozni kellene az utcákat.  

A géderezés megtörtént. Voltak kint a Rákóczikertben és kérte az erdészektől, hogy a 

gréderezést követő állapotot szeretnék visszakérni, mert amikor mennek az utánfutós 

teherautók rongálják az utak állapotát. A konténerekkel is van probléma, mert nem csak 

a helyi lakosok helyeznek bele szemetet, ezzel kapcsolatban Kapitány úrral már 

egyeztetett. A településen kétszer van lomtalanítás és egyszer van elektromos 

lomtalanítás. 

 Visszatérve a pályázatokra Önkormányzatunk szeretné ezeket a beruházásokat 

megvalósítani, jó esély van arra, hogy a közel 700 millió forint értéket képviselő 

pályázatokat az önkormányzat meg is nyerje, hiszen jók a mutatók és jók a pályázatok. 

Ez mind azt a célt szolgálja, hogy Bocskaikert épüljön, szépüljön.  

Orbán Sándorné Forrás utcai lakos elmondja, hogy van a Rákóczikertben a Faragó utcán 

egy fekete kutya, ami összeszed 4-5 kutyát hajnal 3-4 óráig azt csinálják, mint aki meg 

van őrülve, nem győz kijárkálni.    

Seykovszki Bertalanné Rigó utcai lakos megkérdezi, hogy nagyon régóta meg van 

ígérve, hogy Rákóczikertben épülni fog egy átjáró. Megkérdezi, hogy mikor lesz ott egy 

normális átjáró, mert szeretnének oda egy gyalogos átjárót, ami évtizedek óta meg van 

ígérve. Rákóczikertben nagyon sok elhanyagolt kert van, nem tudja, hogy kinek a 

feladata, mert a tanyagondnok azt mondja, hogy őrá nem tartozik. A tanyagondnok 

minden nap kihoz egy hölgyet Zeke nénihez, holott nagyon sok idős ember van, aki 

nincs rászorulva, de emberségből oda állhatna, hogy megkérdezné, hogy nem kell-e 

valamit segíteni, jóleső érzés lenne nekik.  

Szőllős Sándor polgármester úr elmondja, hogy 2009-ben módosították a rendezési 

tervet és akkor beletetette, hogy a Nyárfa utcával szembeni vasúti átjárót helyezzék át a 

Pipacs utca háta mögötti nyárfáshoz, hogy két irányból lehessen megközelíteni a 

településrészt. A Váci M. úttal szemben gyalogos és kerékpáros vasúti aluljáró van 

betervezve, ezt nem az önkormányzat fogja megvalósítani, hanem akkor lesz 

megvalósítva, amikor 160 km/h vasúti pályát építik, teljes hosszában zajvédő lesz 

kiépítve a település mellett és csak ott lehet majd átjárni Rákóczikertbe. 
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A tanyagondnok soha nem mondja senkinek, hogy nem, csak akkor, ha az szabálytalan. 

Nem csak egy nénihez mennek ki a szakemberrel, aki a házi segítségnyújtást ellátja. 

Több, mint 600 nyugdíjas él a településen és még nem hallott panaszt, hogy a 

tanyagondnokok nem látták volna el a feladataikat.  

Seykovszki Bertalanné Rigó utcai lakos elmondja, hogy lement hozzá egy néni a Nyárfa 

utcáról, és megkérdezte tőle, hogy mondja már meg neki, hogy ki olyan beteg, akihez 

egy nap négyszer jött le a tanyagondnoki busz.  

Szőllős Sándor polgármester úr elmondja, hogy laikusként nehéz megítélni ezt a 

feladatot. A Humán Szolgáltató évente több szakmai ellenőrzést kap és nem ok nélkül 

és feleslegesen mennek ki a külterületekre.  

Gajdos János Gulyás Pál úti lakos elmondja, hogy sokan a Gulyás P. utcán viszik a 

gyerekeket az óvodába és bölcsődébe. Nem tudják tolni a gyerekkocsit, mert olyan nagy 

gödrök és homok van az utcán. Megkérdezi, hogy nem lehetne-e ezt az utcát 

leaszfaltozni? 

Szőllős Sándor polgármester úr elmondja, hogy a Gulyás P. utca egy fontos utca, sokan 

közlekednek rajta, de nem volt sajnos pályázati kiírás belterületi utak aszfaltozására. Az 

önkormányzat útalappal szeretné ellátni azokat az utcákat, melyek forgalmasak és rossz 

állapotban vannak. A Gulyás P utca is sorra fog kerülni, ha lesz önkormányzati forrás, 

vagy megjelenik útaszfaltozásra pályázati kiírás.  

Orbán Sándorné Forrás utcai lakos megkérdezi, hogy amelyik házból kihaltak, nem 

lehetne-e beleköltözni és akkor fizetné az albérletet. 

Szőllős Sándor polgármester úr válaszában elmondja, hogy az önkormányzatnak nincs 

olyan lehetősége, hogy megmondja, hogy ki hova költözzön, kinek adja el a házát, vagy 

kinek adja ki a házát. Az önkormányzatnak a magántulajdonhoz nincs ráhatása.  

 

Több hozzászólás nem volt, ezért Polgármester úr 18 óra 38 perckor bezárta az ülést. 

 

 

 

 Szőllős Sándor  Baloghné Kiss Judit 

 polgármester  jegyző 

 

 


